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Teuvo Nyman käytti puheenvuoron sotekeskuksen tilanteesta. Kuntalaisia 
puhututtaa vuokrasopimuksen ja sotekeskuksen käyttöönoton tilanne. Vs. 
kunnanjohtaja toi tiedon, että vuokrasopimusta ei ole allekirjoitettu 
Pohteen puolelta vielä.  
 
Anja Suontakanen toi vanhus- ja vammaisneuvoston terveiset 
seniorimessuista Oulussa 16.-17.9.2023. Vanhus- ja vammaisneuvosto 
järjestää tapahtumaan yhteiskuljetuksen ja kaikki halukkaat ovat 
tervetulleita mukaan. Ilmoittautumiset ottaa vastaa Satu Oikarinen.  
 
Puheenjohtaja totesi, että seuraavassa kokouksessa vanhus- ja 
vammaisneuvoston edustaja Jonna-Maria Järvi ja nuorisovaltuuston 
edustaja Toni Aho voisivat kertoa oman toimielimensä kuulumisia.  
 
Timo Kemppainen käytti puheenvuoron liittyen Pohteen toimintaan. 
Kemppainen ehdotti, että valtuustoryhmät voisivat laatia yhdessä 
kirjoituksen Kaleva-lehteen, jotta tämän alueen tilanne tulisi isommalle 
alueelle tiedoksi. Teuvo Nyman kannatti Kemppaisen ehdotusta. 
Valtuutetut pohtivat, että valtuutetut voisivat laatia Pohteelle yhteisen 
kirjelmän ja laatijaksi ehdotettiin Jonna Haikaraa.  
 
Jarmo Kokkoniemi esitti kysymyksen teknisen johtajan virkavaalin 
vahvistamisesta kunnanhallituksessa 14.8.2023. Kokkoniemi kysyi, lyhenikö 
koeaika tuohon. Kunnanhallituksen puheenjohtaja Sari Huuskonen vastasi, 
että virkavaalin vahvistaminen on muodollisuus, joka on jäänyt keväällä 
tekemättä.  
 

Päätös Valtuusto merkitsi muut asiat tiedokseen. 
 
 


